
BÜYÜK GÜN GELDI BÜYÜK GÜN GELDI 

..

3 OCAK 2024 ÇARŞAMBA FİYATI:5 TL

GEMILER GEÇER, GIDER, GEMILER GEÇER, GIDER, 
KARŞI KIYIDAN?KARŞI KIYIDAN?

FITNE ATEŞINI KIM FITNE ATEŞINI KIM 
SÖNDÜRECEK?SÖNDÜRECEK?

31 kaçak yakalandı

2024 TE EKONOMIYI 2024 TE EKONOMIYI 
NELER BEKLIYORNELER BEKLIYOR

nKütüphane ve etüt merkezi, asfalt 
çalışmaları, doğalgaz, altyapı ve üst-
yapı çalışmaları, grup yolları, parklar, 
spor, kültür ve sanat alanında birçok 
çalışmalar yaptıklarını söyleyen Baş-
kan Şengül çalışmalarına hız kesme-
den devam ettiklerini söyledi. Başkan 
Rahmi Şengül, “AGDAŞ ile doğalgazı 
olmayan mahallelerimizi doğalgaz 
ile buluşturmaya devam ediyoruz. 
2023 yılında da doğalgaz ile buluşan 
mahallelerimiz kapsamında şuan için 
33 mahallemizin 28’inde doğalgaz 
kullanılıyor. Tüm mahallelerimize 
doğalgazı ulaştırmak için çalışmaları-
mızı sürdüreceğiz” dedi. 

nBaşkan Şengül, “Bu kapsamda 2023 yılında Fen İşleri 
Müdürlüğü çalışmalarımız kapsamında ilçemize alt ve 
üstyapısıyla toplamda 200 Milyon TL’lik yatırım gerçekleş-
tirdik. İlçemiz genelinde çalışmalarımız devam ediyor. Ça-
lışmaların Erenler’imize ve kıymetli hemşerilerimize hayırlı 
olmasını diliyorum. Daha güzel bir Erenler için hep birlikte 
çalışmaya devam edeceğiz. Önümüzde üç aylık bir süreç 
var. Bu sürecin sonuna kadar aynı heyecanla çalışmaya 
devam edeceğiz. Aynı zamanda bir sürecin içerisindeyiz. 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan ve Genel 
Merkezimiz uygun görürse Erenler ’imiz için çalışmak, yeni 
proje ve eserler üretmek istiyoruz” dedi. /7’DE

nŞengül, “Sakarya Büyükşehir Bele-
diyemiz ile sürdürdüğümüz çalışma-
larımız kapsamında Emirler Mahalle-
mizde, Büyükesence - Küçükesence 
bağlantı yolunda ve Küçükesence 
- Hasanbey bağlantı yolunda ve 
Şeyhköy - Çaykışla bağlantı yolunda 
çalışmalar tamamlandı. Grup yolları 
asfalt çalışmamız Sarıcalar Mahalle-
mizde devam edecek. Çalışmaların 
hayırlı olmasını diliyorum” dedi.

yılın etkinlik
takvimi belli oldu

nIl Jandarma Komutanlığı tarafın-
dan geçen ay yapılan uyuşturucu 
baskınlarında 199 kişi yakalandı, 7 
kişi tutuklanarak cezaevine gönde-
rildi. Baskınlarda birçok uyuşturucu 
maddeye de el konuldu. Il Jan-
darma Komutanlığı, geçen ay 147 
uyuşturucu olayına müdahale etti. 
Valilikten yapılan bilgilendirmede, 
“Il Jandarma Komutanlığı tarafın-
dan kaçakçılık ve uyuşturucu ile 
mücadele kapsamında icra edilen 
operasyonlarda Aralık ayında 147 
uyuşturucu olayı ortaya çıkarılmış-
tır./3’TE

nTürk edebiyatının yaşayan on 
dört portre yazarından birisi olan 
Sakaryalı Yazar Fahri Tuna, 2023 
yılının son haftasında TRT2 de 
yayımlanan ‘Hayat Sanat’ progra-
mına katıldı. Programda yazarlık 
serüvenini anlatan Tuna, Türk 
portre edebiyatının dünü ve bu-
günü üzerinde bilgiler verdi./9’da

►Yusuf Cinal yazısı 6’da ►Erol Afşar yazısı 4’te ►Ahmet Çubuk yazısı 5’te ►SABRİ ASLIŞEN yazısı 3’te

BEN BILIRIMLE BELEDIYELER BEN BILIRIMLE BELEDIYELER 
YÖNETILMEZ…YÖNETILMEZ…

GRUP YOLLARI
 ‘HIZ KESMEDEN DEVAM’

SENGUL”YENI PROJE VE 
ESERLER URETECEGIZ “

Şamlıoğlu: “hedefimiz 
tarımda profesyonellik”
nSakarya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem Yüce, bir dizi prog-
ramlara katılmak üzere şehre gelen 
Milli Eğitim Bakan Yardımcısı Kemal 
Şamlıoğlu’nu ağırladı. Başkan Yüce, 
“Eğitim konusunda şehrimizde çok 
değerli yatırımlar hayata geçiriliyor. 
Biz de iki yeni okulu şehrimize ve 
eğitim camiamıza hediye ediyo-
ruz” derken; Bakan Şamlıoğlu ise, 
“Özellikle gençlerimizin gelecekte 
tarıma verecekleri katkılar, ülkemizin 
kalkınmasın büyük bir rol oynaya-
cak. Tarımda atılacak olan adımlar 
daha profesyonel ve bilinçli üretimi 
ülkemize kazandıracak” dedi./6’DA

nBüyükşehir Belediyesi Ocak kültür 
sanat etkinlikleri açıklandı. 2024 
yılının ilk ayında tiyatro buluşmala-
rından film gösterimlerine, söyleşi-
lerden konferanslara panellerden 
film gösterimlerine kadar birçok 
farklı etkinlik kültür sanat dostları ile 
buluşacak./5’TE

nAkaryakıt fiyatlarında otomatik 
ÖTV artışı nedeniyle fiyat artışına gi-
dilecek. Benzin ve motorine 2 liranın 
üzerinde zam gelmesi bekleniyor. 
Yarın açıklanacak üretici fiyatlarının 
ardından zam oranı da netleşe-
cek./4’TE

Yüce “en kıymetli Yüce “en kıymetli 
sorumluluğumuz sorumluluğumuz 
eğitimin kalitesini eğitimin kalitesini 
arttirmak”arttirmak”
nMilli Eğitim Bakanlığı, İl Milli Eği-
tim Müdürlüğü ve Sakarya Valiliği 
tarafından düzenlenen Sakarya 
Adapazarı MTAL Uygulamalı 
Oteli açılış töreni gerçekleştirildi. 
Törende konuşan Başkan Yüce, 
“Ülkemizin parlak yıldızları olan 
gençlerimiz için eğitim yatırımla-
rımıza her gün yenilerini eklemek, 
eğitimin kalitesini artırmak bizlerin 
en kıymetli sorumluluğudur” dedi
Törene, Milli Eğitim Bakanlığı Ba-
kan Yardımcısı Kemal Şamlıoğlu, 
Vali Yaşar Karadeniz, Sakarya AK 
Parti Milletvekili Murat Kaya, Lütfi 
Bayraktar, Ertuğrul Kocacık, İl Milli 
Eğitim Müdürü Ebubekir Sıddık 
Savaşçı, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem Yüce, Adapazarı 
Belediye Başkanı Mutlu Işıksu, SGK 
İl Müdürü Erhan Çavuş, STK ve 
siyasiler katıldı./6’DA

Akaryakıta
zam yolda

Jandarmadan Jandarmadan 
zehir baskınızehir baskını

Yazar Yazar 
Tuna portre Tuna portre 
edebiyatınıedebiyatını
anlattıanlattı“Şehrin geleceğine “Şehrin geleceğine 

yatırım yapacağız”yatırım yapacağız”
nAK Parti Sakarya Büyükşehir Belediye Başkan 
Aday Adayı Rıdvan Duran, Sakarya’nın önemli 
bir sanayi ve ticaret merkezi olduğunu belirterek, 
şehrin ekonomik potansiyelini daha iyi değerlen-
dirmek ve istihdamı artırmak adına çaba göstere-
ceklerini ifade etti. Duran, “Türkiye’nin en önemli 
ekonomik merkezlerinden biri olan Sakarya’yı 
daha ileri bir seviyeye taşımak için tüm imkanları-
mızı seferber edeceğiz.” dedi./5’TE

Otobüslerde yeni 
dönem başladı ►H

abe
ri 4

’te

Vefat Vefat 
edenleredenler

►Sayfa 3’te

Ocak Ayı Olağan Meclis Toplantısında konuşan Erenler Belediye Başkanı Rahmi Şengül, 2023 yılında 
gerçekleşen belediye çalışmalarını değerlendirdi. Başkan Şengül, “2023 yılında Fen İşleri Müdürlüğü 
çalışmalarımız kapsamında ilçemizde alt ve üstyapısıyla toplamda 200 Milyon TL’lik yatırım gerçek-
leştirdik. Çalışmaların Erenler’imize ve kıymetli hemşerilerimize hayırlı olmasını diliyorum ” dedi.


